

REMBOURSEMENT DE COTISATION À UN ORDRE PROFESSIONNEL / REIMBURSEMENT OF MEMBERSHIP OF A PROFESSIONAL ORGANIZATION

NOM/NAME

POSITION

DEPARTEMENT/SERVICE

MONTANT ANNUEL PAYÉ/ANNUAL AMOUNT PAID

Veillez inclure les pièces justificatives attestant que vous assumé le paiement personnellement/ Please include supporting documents attesting to your personal responsibility for payment

ÉLIGIBILITÉ

La personne professionnelle ayant le statut de régulier à temps plein (75% et plus) et dont l'appartenance à un ordre professionnel constitue une exigence pour occuper l'emploi.

La personne professionnelle engagée avec le statut de remplaçante ou de surnuméraire n'y a pas droit.

Le montant de la cotisation annuelle inclut les frais d'assurance responsabilité professionnelle.

Dans le cas où la personne professionnelle cesse de travailler pour la commission scolaire en cours d'année, elle doit rembourser à la commission scolaire le prorata du montant de la cotisation professionnelle équivalent aux heures qu'elle aurait eu à travailler jusqu'à la prochaine date de paiement annuel de la cotisation professionnelle.

Un remboursement de 50% du montant de la cotisation à l'ordre professionnel, et ce, jusqu'à un montant annuel maximal de 400\$

Le remboursement est effectué sur présentation de pièces justificatives attestant que la personne professionnelle en a personnellement assumé le paiement

ELIGIBILITY

A professional with regular full-time status (75% or more) whose membership of a professional order is a requirement for employment.

Professional staff hired as replacements or supernumeraries are not entitled to it.

The annual fee includes the cost of professional liability insurance.

In the event that the professional ceases to work for the school board during the year, he/she must reimburse the school board the prorated amount of the professional dues equivalent to the hours he/she would have had to work until the next annual payment date of the professional dues.

A reimbursement of 50% of the amount of professional membership dues, up to a maximum annual amount of \$400.

Reimbursement is made on presentation of supporting documents attesting to the fact that the professional has personally assumed the payment.

2024-09-26